
     

  

 

Arle Åmdal Vaara     

Andrea Jacksonville     

Razan Karim     

Vegard Falk Lorentzen     

Zebra Boysen     

Kevin Mathisen Kirkhus     

Fahad Hazzaa     

Bjørn Christian Håvardstad     

Ihab Mohamad Hisham Issa     

Magnus Bakkan     

 

Innkalling til møte i Velferdstinget     

    

Det innkalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.     

     

Tid: Onsdag, 16. oktober kl. 16.30     

Sted: Studentsenteret Kristiansand, Universitetsveien 3A. Møterom Sigma (i Kjelleren)     

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og 

preferanser. Husk å melde ifra om evt. allergier eller preferanser så snart som mulig til 

leder. Om du ikke svarer på innkallingen innen 9. oktober kan du ikke forvente å få 

mat på møtet. Husk å markere datoer for høstens møter i kalenderne deres! Resten av 

datoene for høsten finner dere her.    

NB: Vennligst gi tilbakemelding, uansett om du kan delta eller ikke, til 

leder@vtagder.no så raskt som mulig.    

Med vennlig hilsen,      

Helene Fredheim  

Leder, VT    

https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
https://eur05.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvt-agder.no%2Ftil-vt%2Fsemesterhjul-for-h24%2F&data=05%7C02%7Cleder%40vt-agder.no%7Ce9eb613d4d3d468139de08dce3839c1f%7Cff58168a4bdb43fea48b2cf982ebd63f%7C0%7C0%7C638635401661505224%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=gtAqiNO3MsvQE2gu%2BImN6keVALPu1C5aFFE8st9wnDc%3D&reserved=0
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Saksliste VT-møte      

Møtedato: 16. oktober 2024 kl.16.30       

Sted: Sigma, Studentsenteret      

    

SAK      TITTEL       SAKSBEHANDLER      MERKNAD      

FORMØTE     FORMØTE                

VT-sak 00a/24      Valg av ordstyrer            Muntlig       

VT-sak 00b/24      Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden       

Ordstyrer       Vedlagt       

VT-sak 00c/24     Godkjenning av protokoll    

18.09.24    

Ordstyrer      Vedlagt       

      

VT-sak 00d/24     Presentasjon av SiA    Pål Harv        

Orienteringssaker                      

VT-sak 44/24      Siden sist      Helene Fredheim/Jakob 

Mæland     

Vedlagt       

VT-sak 45/24    Ansettelse av konsulent    Helene Fredheim    Vedlagt    

Diskusjonssaker                    

VT-sak 46/24      

     

Studenthusene BARE og  

Bluebox     

Helene Fredheim/SiA     Vedlagt       

VT-sak 47/24    Skaper tildelingene mer 

studentvelferd?    

Helene Fredheim    Vedlagt    

Vedtektsaker               

VT-sak 48/24     Revidering av økonomiske    

avtaler      

Sigrid Solheim      Vedlagt      

Orienteringssaker                   

VT-sak 49/24      Eventuelt                   

      Evaluering av møtet            Muntlig       



     

  

 

 

Dagsorden for VT-møte 16.10.24       

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:       

SAK      TITTEL       ANSLÅTT TIDSPUNKT      

FORMØTE     FORMØTE     16.30-17.00     

VT-sak 00a/24      

     

Valg av ordstyrer      17:05-17:10      

VT-sak 00b/24      Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden       

17:10-17:15      

VT-sak 00c/24     Godkjenning av protokoll    

18.09.24    

17:15-17:20    

VT-sak 00d/24    Presentasjon av SiA    17:20-17:35    

VT-sak 44/24      Siden sist      17:35-17:45    

VT-sak 45/24    Ansettelse av konsulent    17:45-17:55    

PAUSE          
17:55-18:05    

VT-sak 46/24      

     

Studenthusene BARE og 

Bluebox    

18:05-19:30    

VT-sak 47/24    Skaper tildelingene mer 

velferd?    

19:30-20:50    

PAUSE          
20:50-21:00    

VT-sak 48/24     Revidering av økonomiske    

avtaler      

20:45-21:45    

VT-sak 49/24      Eventuelt      21:45-21:55    

    

   Møtet er estimert til å vare til ca. 21:55    

    



     

  

 

Velferdstinget i Agder     

VT-sak    Protokoll   Møtedato    

19.09.2024     

Saksbehandler  Miriam Trovi     

     

Velderstinget godkjenner talerett til Dag (Vara fra fagskolen) VT Godkjenner      

Ønsker Razan søker om permisjon etter kl.18.50. (UiA) VT godkjenner     

     

UiA:      

Arle Åmdal Vaara     

Razan Karim     

Vegard Falk Lorentzen     

Andrea Jacksonville    

Kevin Mathisen Kirkhus 

Zebra Boysen    

 

Ansgar:     

Magnus Bakkan   

     

Noroff:      

Bjørn Christian Håvardstad      

Fagskolen i Agder:     

Fahad Hazzaa     

Dag (Vara)      

NLA:      

Ihab Mohammad Hisham Issa     

 

 

 



     

  

 

AU:      

Helene Fredheim      

Julia Nilsen      

Sigrid Solheim     

Ordstyrere:    

Sunniva  Flak Fekjær     

Protokollfører:     

Miriam Trovi         

Forfall:     

     

Andre til stede:      

Jakob Mæland SiA-styret      

Magnus Ellefsen Moen STA leder       

     

SAKSLISTE     

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer     

Forslag: Enstemmig vedtatt      

     

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden    Enstemmig 

vedtatt     

     

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll 07.05.24 og Valgforsamling      

Enstemmig vedtatt     

Orienteringssaker      

VT-sak 37/24 Siden sist      



     

  

 

Helene innleder med det VT har jobbet med siden juli, planlegging og gjennomføring av Bli med 

dagen, deltatt i Arendals-uka, studiestart, jobbet med ansettelse av konsulent, jobbet med rutiner for 

sanitærprodukter på Sia sine bygg (Bare, Spicheren, Studentsenteret og Bluebox). Helene har vært med 

på reise til frivillighet Norge i Romania. Revidering av samarbeids-avtalen med SiA, Framtidsplaner for 

bolig med sia har vi hatt møte om, KU har hatt oppstart med Julia. Sigrid har også holdt søkekurs for 

studentsosiale midler, Sigrid har også hatt møter om økonomiske avtaler. Vi har også sendt ut en høring 

om kulturfondet til SiA.     

Jakob forteller om siden sist i SiA-styret innleder kort om SiA sitt virke og hva SiA jobber med.  

Forteller om lund torv og rehabilitering av Hokus Pokus Kristiansand som begge skal ferdigstilles før 

studiestart 2025. Forteller om KØ-tall for boliger, styret har vedtatt og ta en pustepause siden vi nå vil 

ha 18% dekningsgrad til høsten 2025. Styreleder har jobbet også med Samarbeid med de ulike 

samskipnadene.     

     

Diskusjonssaker      

VT-sak 38/24 Evaluering Studiestart 2024     

     

Velferdstinget ønsker tilbakemelding om studiestart. Julia innleder saken med spørsmål.      

Viktig og beholde bli med dagen, for UiA, masterstudenter sliter fordi de ikke blir inkludert. 

Blimeddagen er et bra konsept, men i Grimstad hadde vi et uheldig tidspunkt så var det ikke mange 

som møtte opp, ville kanskje heller valgt en hverdag. Bestemme hvor man skal promotere 

arrangementer.      

     

     

Punkt1.      

• Studiestart appen kanskje kan bli større promotert av VT?     

• Man får vite det av faddere eller venner som opplyser om appen     

• For å nå ut så er det mere relevant og ha det i Sia bygget, også kanskje sia bør ha lignende på 

de andre studiestedene så de blir behandlet likt.      

• En annen representant fremmer at det kan godt være på BARE for å være nøytralt så kan 

fokuset være på promoteringen     

• På fagskolen får ikke de informasjon om hva sia eller VT holder på med. Det er et større fokus i 

Kristiansand, det er flere studenter som vil vite om VT og tenk litt mere på Grimstad. 

Studiestart uka (første) er de reelle tidspunktet for fagskolen.      



     

  

 

• NLA trenger at noen kommer fra sia til NLA i studiestart, det er mange spørsmål til oss på 

NLA om SiA. Forslaget er at velferdstinget koordinerer med NLA om hvordan man kan 

samkjøre dette bedre til neste år     

• På Ansgar så var SiA innom første uken, men så blir de bortglemt fordi de ikke er der ofte og 

minner om hva de kan tilby studentene.     

Punkt 2.      

• Mange visste ikke at denne Facebook gruppa eksisterer, kanskje legge det inn i CANVAS     

• Mye bedre til akoholpress, faddere har fått god opplæring i hvordan dette skal fungere, den var 

ikke synlig. En felles plattform hvor dette dukker opp hadde vært smart.     

• Det er blitt mindre press på det, men jeg har også fått tilbakemelding på flere arrangementer 

med alkohol, faddere som har valgt og ikke ha fokus på sine arrangementer og da har mange av 

første år studentene savnet arrangementer med alkohol.      

• 0 toleranse for alkohol på NLA, vi har hatt alt alkoholfritt, og fokus på å bli kjent med andre på 

NLA.      

• På NLA har de snakket om at det er urettferdig å ha det fullstendig alkoholfritt fordi det føles 

so et religiøst motiv.      

• I Fjor var det mange som har drukket alkohol og de tenkte fra i fjord at de ville prøve å 

forhindre at det skulle bli uro.      

• Det vi har hørt i LMU er at det ikke er nokk alkoholfrie arrangementer og at de ikke ønsker 

bare det men en sammenkobling mellom de som drikker og ikke drikker, mocktail dag i regi av 

UiA, og at de som vil kan ha mocktail med alkohol. Men når den ikke blir sett nokk så vil det 

heller ikke bli brukt.     

Punkt 3.     

• Noen mener at vi bør tenke på de artistene som vi har brukt, og at de kan være med og 

motvirke varsomhet rundt alkohol og festing.      

• Artistene blir valgt fra hundsfoss,      

• Russepopp     

• Jeg ser ingen grunn til at UiA skal bidra økonomisk til dette, det er ikke straffbart økonomisk 

for å ha en mening.      

o Jakob svarer på styret, vi kan sette ned en føring på at vi ikke ksal bruke disse som artister, da 

må det gå igjennom velferdstinget også må helene ta det opp i SiA Styret.      



     

  

 

o Skal det være at ordet fest, fyll eller sex som skal være begrensningene så må det bygges ut 

konkrete linjer om hva slags begrensninger.      

o Teksten er ikke kunstneriske, men det er motiv sanger som bringer budskap som TIX selv har 

beklaget seg for     

• TiX og Staysmann er artister som trekker publikum, så jeg tror ikke teksten har så mye og si 

men for å ha det gøy og ha stemning rundt seg.      

• Når vi ikke hadde kontroversielle artister syns det var kjedelig å være på konsert og klein 

stemning, også var det folk som ikke trivdes så veldig.      

• Forslår at konserten er på sør arena og ikke i sentrum.   Punkt.4      

• Noroff opplevde det som inkluderende     

• UiA Grimstad, opplevde det som inkluderende , men vet ikke hvor mye den le brukt eller hvor 

klar over folk var at det var et møtepunkt for di som ville være avholds, men det var flere 

arrangementer som var alkoholfrie.     

• Fint å koordinere mere så de ulike institusjonene får vite hvor og når de skal møte opp og hvor 

mange. Hvis folk ikke får informasjon blir det mindre inkluderende.      

• UiA stiller spørsmål om at KSI er inkluderende ovenfor de andre studiestedene.    o  På Noroff 

så er det ikke så mye informasjon, jeg fikk vite om opptak pga personlig nettverk.   o    UiA er 

ofte fokuset og ikke Kristiansand generelt.      

• NLA har gjort et prosjekt dette året som fadderstyret har lånt, vi fikk 5000kr hvor vi hadde 

gode tilbake meldinger.     

     

Vedtaksaker      

     

VT-sak 39/24 Forretningsorden      

     

Innleder saken med bakgrunn for hvorfor den revideres, og konkretisert språket, formulert 

fraværsreglementet så den er oppdatert. Magnus fra STA skriver et tilleggsforslag som ligger under 

punkt «rettigheter og plikter» om observatører har tale og forslagsrett.     

     



     

  

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar Forretningsorden med de endringene som måtte komme 

på møtet.     

     

Enstemmig vedtatt      

Forslag 1     «Observatør som er godkjent av velferdstinget 

møter med Tale- og Forslagsrett»     

Forslagsstiller     Magnus Ellefesen (STA)     

Forslag      Tilleggsforslag     

Vedtak      Enstemmig vedtatt     

     

     

VT-sak 40/24 Semesterhjul og møtedatoer H24     

Å finne datoer som passer for alle.      

     

Forslag 1          

Forslagsstiller     Kevin      

  

Forslag      Endre en dato møte 23. Oktober til onsdag 16. 

Oktober.     

Vedtak     6 for og 2 mot og 1 avholdende.     

Forslag 2          

Forslagsstiller     AU     

Forslag      Formøtene starter 16.30 og VT-Møtene starter 

17.00.     

Vedtak     7 for 1 mot og 1 avholdende.     

Forslag 3          

Forslagsstiller     Razan     

Forslag      Ønsker å ha møte i Grimstad 15. Januar.     

Vedtak      2 for 6 mot og 2 avholdende.     



     

  

 

Forslag 4          

Forslagsstiller      Ihab Issa     

Forslag      Grimstad turen skal bli i November.     

Vedtak      Godkjent      

Forslag 5          

Forslagsstiller     Zebra     

Forslag      Jeg foreslår å flytte VT-møtene som er planlagt for 

23.Oktober til 24.Oktober.     

Vedtak      Forslaget faller.     

Forslag 6          

Forslagsstiller     Andrea     

Forslag      Bytte møte dag fra onsdag til tirsdag.     

Vedtak      1 for og 8 mot.      

Forslag 7          

Forslagsstiller     Andrea     

Forslag      Vi har tre VT møter i november og jeg foreslår at 

vi setter møtet 6. november i Grimstad.     

Vedtak      Enstemmig vedtatt     

Forslag 8          

Forslagsstiller     AU      

Forslag      SSM møte skal starte 15.30      

Vedtak      6 for , 0 mot og 3 avholdende     

     

     

Forslag til vedtak: Velferdstinget vedtar Årshjul og møtedatoer H24, med de endringene som måtte komme 

på møtet.      

Enstemmig vedtatt      

     



     

  

 

VT-sak 41 Ekstraordinære tildelinger      

     

Saken går utpå tildeling av ekstraordinære midler til Gsi Padel. VT diskuterer saken frem og tilbake. VT 

stiller seg positive til å gi midler fra september og ut semesteret. Og ikke fra og med august.      

     

Forslag 1          

Forslagsstiller     AU     

Forslag      GSI padel får 52 785kr til halleie fra semesterstart 

og ut Desember.     

Vedtak      Forslaget faller      

Forslag 2           

Forslagstiller     AU     

Forslag     GSI Padel får støtte til halleie fra midten av 

september og ut desember nemlig 39 588,75kr     

Vedtak     7 for 1 kontra og 1 avholdende.     

     

Protokolltilførsel:      
Sakspapirene i sak 41/24 er uoversiktlig da summen som ligger til grunn ikke fremkommer i 

sakspapirene. Dette førte til mye forvirring under diskusjonen og saksbehandlingen.     

Signert av: Kevin Mathisen Kirkhus, Zebra Boysen, Ihab Mohamad Hisham Issa, Vegard Falk Lorentzen, Fahad 
Hazzaa og Magnus Bakkan 

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget vedtar de ekstraordinære tildelingene, med de endringene som måtte 

komme på møtet.      

Enstemmig vedtatt      

     

     

VT-sak 42/24 Resolusjon om Psykisk helse      

Innleder saken om psykisk Helse. Tar opp blant annet dette med noen å snakke med, helene og Jakob 

forklare SiA’s helsetilbud. Velferdstinget opplyser om arbeid inn mot Kristiansand kommune i forhold 

til kommunal støtte som forebyggende helsetiltak. Ordstyrer informerer om boligverter og deres sosiale 



     

  

 

ansvarsområder. Alle studiestedene må bli informert om hvilke helsetilbud sia har og få det inn igjen i 

resolusjonen.      

     

Forslag 1     Tilleggforslag     

Forslagsstiller     Kevin     

Forslag      

SiA skal utarbeide ett helhetlig Si-Ifra system, som 

skal dekke alle aktiviteter og foreninger som er 

tilknyttet SiA.     

Vedtak       8 for 0 kontra og 1 avholdende     

Forslag 2     Tilleggsforslag     

Forslagstiller     Kevin     

Forslag     SiA skal få ned ventetiden hos SiA helse til 

Maksimum 2 uker.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt     

Forslag 3     Tilleggsforslag     

Forslagstiller     Ihab     

Forslag     Kommunen skal ha fastleger for studenter, og at de 

skal balansere prioriteringen mellom studentene 

og øvrige innbyggere.     

Vedtak     6 for 0 kontra og 3 avholdende.     

Forslag 4     Tilleggsforslag     

Forslagstiller     Andrea     

Forslag     Sia og VT skal sammen arbeide om spesifikke 

tilbud, arrangementer og møteplasser for ensomme 

studenter som studerer i Kristiansand og Grimstad 

kommune.     

Vedtak     Enstemmig vedtatt.     

     



     

  

 

Forslag til vedtak: Velferdstinget vedtar Resolusjonen om Psykisk helse, med de endringene som måtte 

komme på møtet.      

     

Enstemmig vedtatt      

     

Orienteringssaker      

     

VT-sak 43/24 Eventuelt      

     

En orientering om konsulent stillingsarbeidet i Velferdstinget.     

•   Forrige velferdstinget vedtok en prosjektstilling i ansettelse av sia, etter dette har velferdstinget 

blitt egen organisasjon og med dette vil velferdstinget nå være ansetter men få goder som 

tilsvarer en SiA ansatt. Denne personen vil bli ansatt 1.Oktober og vil være med på VT Møtet i 

November.     

     

Helene lukker møte     

Møtet avsluttes (20:54)     

Miriam Trovi     

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

  

 

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/ Helene Fredheim     

VT-sak                 44/24     

Møtedato             16.10.24         

Siden sist     

Leder     

−  Kontorarbeid og AU-møter    

−  Styremøte i SiA    

−  Arbeid med og møter om ansettelse av konsulent     

−  Planlegging av kommunikasjons-året med kommunikasjonsansvarlig: julekalender, 

nettside og prosjekter    

−  Veiledning av foreninger    

−  Skrevet utkast til brev om leiekostnader for studentfrivilligheten i Grimstad    

−  Publisering på LinkedIn    

−  ViN-samling i Agder    

−  Møte i studentparlamentet til STA    

−  Forberedelse til VT-møtet (tidligere gjort av SiA Studentliv)    

−  Møte om studentboliger i St. Olavs vei    

−  Arbeid med samarbeidsavtalen mellom SiA og VT    

−  Planlagt og gjennomført fellesmøte for studentrådene    

−  Intervju med NLAs studentavis    

−  Forberedt innlegg og gjennomført Verdensdagen for psykisk helse    

−  Hatt sak på fellesrådsmøtene til STA (møte for foreningsledere som er medlem hos  

STA)    

−  Sendt høringssvar på NSOs prinsipprogram    



     

  

 

−  Arbeid med høringen om SiAs Kulturfond, og utarbeidet innstilling og saksgrunnlag til 

SiA-styret    

− Skrevet rapport om sanitærprodukt-prosjektet og sendt til SiA    

− Jenteprisen i Oslo    

− Workshop om linjeforeninger i Grimstad    

− Møte i samarbeidsrådet i Kristiansand    

    

Nestleder     

−  Møter med foreninger    

−  ViN-samling    

−  Aktivitetsfondet    

−  Møter om ansettelse    

−  Evaluering av Bli med-dagen    

−  Semestermøte med Unikum    

−  Jobbet med 60 kroner per student fra kommunen til SiA    

−  Fellesmøte med studentrådene    

−  Møte om studentboliger i St. Olavs vei    

−  Arbeid med samarbeidsavtalen mellom SiA og VT    

−  Gått gjennom søknader til SSM og etterspurt dokumentasjon    

−  Sanitærprodukter    

−  Ferie    

Kommunikasjonsansvarlig     

−  ViN-samling    



     

  

 

−  Dele studentcruise på sosiale medier    

−  Saker på nettsiden    

−  Oppdatert innhold fra forrige VT-møte på nettsiden    

−  Møte med KU    

−  Vektorisert logoer    

−  Bestilt VT gensere    

−  TikTok videoer    

−  Laget video om politiske saker vi har jobbet med    

−  Lånt ut soundboks    

−  Sjekket priser og kartlagt framtidig bestilling av markedsmateriell    

−  AU-møter    

−  Møte angående nettsiden med leder (oppdatere nettsiden, hvordan 

og når)    

−  Samarbeid med SiA (SoMe)    

−  Bilde av KU    

−  Laget en video til SoMe – tips til jobbsøker    

−  Planlegge julekalenderen    

−  Skrevet ferdig kommunikasjonsstrategien for 24/25    

−  Quiz på BARE med STA (psykisk helse)  

 

 

 

 



     

  

 

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/ Helene Fredheim     

VT-sak                 45/24     

Møtedato             16.10.24     

 

Ansettelse av konsulent    

Arbeidsutvalget (AU) fikk i sommer beskjed av Studentsamskipnaden i Agder (SiA) at 

organisasjonen får lov til å ansette en konsulent. Dette er i tråd med vedtaket gjort av VT    

 15.04.2024 (sak 28/24).        

Velferdstinget i Agder vedtar å finansiere en organisasjonskonsulent på 50%. Dette skal være 

en prosjektstilling med varighet fra juni 2024 til juni 2026. Om det ikke er mulig å opprette 

stillingen som prosjektstilling vil stillingen være fast. AU skal arbeide for at SiA iverksetter en 

slik ansettelse på VTs vegne i løpet av vårhalvåret i 2024.    

Grunnet at ansettelsesprosessen ikke ble iverksatt før i august og var tidkrevende, vil 

ansettelsesforholdet for konsulenten vare fra 4. november 2024 til 30. oktober 2026. I tillegg 

ønsker AU å minne Velferdstinget (VT) om at vedtaket ble gjennomført da VT ikke var en 

egen organisasjon. VT vedtok å bli en egen organisasjon 16.11.2022 (sak 70/22). AU søkte om 

å dette flere ganger, og VT reviderte vedtektene to ganger i tidsrommet søknadene ble sendt. 

Brønnøysundregistrene (Brønnøysund) avviste alle søknadene, til et siste forsøk ble gjort i 

juni 2024. AU fikk da en kontrabeskjed, der Brønnøysund skrev følgende:    

    

“Velferdstinget i Agder er etter vår vurdering et eget rettssubjekt, og oppfylle dermed kravet til 

å bli registrert med denne organisasjonsformen. Vi ser at vi dessverre ikke har informert om 

dette i tidligere vedtak (...)”    

    

VT ble en egen organisasjon 29.08.2024. I forlengelse av dette har SiA ønsket at VT selv skal 

gjøre ansettelsen. Dette har blitt diskutert grundig av VTs AU og SiAs styreleder, direktør, 



     

  

 

økonomidirektør og relevante avdelingsledere. VT har også mottatt innspill om 

ansettelsesformen til Studentorganisasjonen i Agder (STA) og Velferdstingene i Norge (ViN). 

AU arbeider for øyeblikket med å sikre at den ansatte skal ha trygge og gode arbeidsforhold 

gjennom arbeidet med samarbeidsavtalen med SiA, fastsettelse av pensjons- og 

forsikringsordninger og utarbeidelse av interne dokumenter som sikrer konsulenten best 

mulige arbeidsforhold. Dersom dette ikke er tilstrekkelig for å sikre konsulenten gode 

arbeidsforhold som ansatt i VT, kan konsulenten anbefale at en eventuell forlengelse av 

stillingen skal gjøres hos SiA etter prosjektperiodens slutt.    

    

AU mottok 49 søknader til stillingen som organisasjonskonsulent på 50%, hadde 12 

kandidater på et kort, digitalt intervju og hadde tre kandidater på et lengre andregangsintervju. 

Leder og nestleder i AU vurderte hvilke av søkerne som kom videre til andregangsintervjuer, 

men innstillingen til førstevalg ble gjort sammen med HR-ansvarlig i SiA. Hele AU gjorde 

også et formelt vedtak om innstillingen 26.09.2024. Det ble sendt ut et jobbtilbud til Malene 

Gundersen, som har takket ja til dette tilbudet. Velferdstinget vil få ønske vår nye 

organisasjonskonsulent velkommen ved neste VT-møte, 6. november.    

    

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     

  

 

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/ Helene Fredheim     

VT-sak                 46/24     

Møtedato             16.10.24     

      

Studenthusene BARE og Bluebox    

Styret i Studentsamskipnaden i Agder (SiA) har diskutert BARE studenthuset jevnlig etter at 

det åpnet i fjor. Studenthusene BARE og Bluebox er sentrale for å ha kulturelle og sosiale 

arrangementer, og er også ment som et tilholdssted for foreningslivet. Det er veldig viktig å ha 

slike tilbud, og på mange måter gjør studenthusene en god jobb med å øke studentenes trivsel. 

Husene opplever allikevel problemer, som er forskjellige i Grimstad og Kristiansand. Fordi 

Velferdstinget (VT) er observatør i styret og skal formidle studentenes perspektiver er det 

viktig at årets VT tar stilling til utfordringene husene har, og at dere får anledning til å gi 

tilbakemelding om tilbudet. Eksempelvis skrev daværende leder for SiA studentliv følgende i 

SiA-styrets evaluering av studiestart 2024: “Vi savner et tydeligere samarbeid med 

linjeforeningene, og ønsker at STA og VT sammen kan ta en større rolle i å få studentene og 

foreningslivet involvert i studenthusene våre”.    

Når det kommer til økonomi viser regnskapet til SiA at BARE hadde 471 733kr mindre i 

inntekter i budsjettert fra januar til juli. BARE hadde også 1 123 896kr mer i kostnader enn 

budsjettert. I samme periode hadde Bluebox 544 162kr mer i inntekter enn budsjettert, og 788 

526kr i kostnader. Oppsummert vil det si at BARE tjente mindre og brukte mer enn budsjettet, 

og Bluebox tjente mer og brukte mer enn budsjettet. Det er vanlig at studenthus ikke har et 

overskudd, men det er allikevel sentralt at studenthusene ikke har et så stort underskudd at de 

skader samskipnadens økonomi.    

SiA har ansvaret for driften av studenthusene, og Kristiansand studentsamfunn (KSS) og 

Grimstad studentsamfunn (GSS) har ansvaret for å skape aktiviteter og arrangementer i 

husene. Samfunnene har mange frivillige mellom seg, og arrangerer konserter, quizer og 

fester. I fjor var en viktig tilbakemelding fra foreningslivet at det var vanskelig å få booket 

studenthuset BARE, fordi KSS hadde mange arrangementer som var booket lang tid i 



     

  

 

forveien. Dette har KSS arbeidet med, i tillegg til at VT har vært med å starte et 

samarbeidsprosjekt mellom KSS og det øvrige foreningslivet for å skape bedre dialog mellom 

dem. GSS har slitt med å få nok frivillige tidligere, noe som har bedret seg i år. Det har i 

tillegg vært mye aktivitet på Bluebox i studiestart. Quizene som arrangeres på torsdager i 

begge byer er også ekstremt populære. Det er allikevel problemer med å få studentene til å 

bruke huset på generell basis, til tross for at BARE er det eneste utestedet for 18-åringer i    

Kristiansand for øyeblikket. Videre følger flere problemstillinger studenthusene står ovenfor.    

    

BARE:    

- Studentene har bare 1. etasje og kjelleren i bygget, og UiA disponerer lokalene på 

dagtid for undervisning. Det er derfor tydelige begrensninger på hvilke deler av bygget 

studentene kan bruke og når.    

- Det er dyrt å opprettholde matservering på BARE, ettersom det ikke er nok salg til at  

det er økonomisk.    

- Mange studenter opplever at BARE mangler studentpreg og ´sjel´, slik det tidligere 

studenthuset “Østsia” hadde. Enkelte har kalt det upersonlig og formelt.    

Bluebox    

- Bluebox er stengt når det ikke er arrangementer.    

- Huset fungerer best som konsertlokale, og er ikke godt egnet til mindre sosiale 

sammenkomster. Blant annet må eventuelt møblement må hentes fra bak scenen inn i 

hovedrommet hver gang det er mer intime arrangementer.    

- Studentene savner å ha et lokale nærmere sentrum i Grimstad.   



     

  

 

AU ønsker at VT diskuterer følgende:     

• I hvilken grad bruker studentene fra ditt studiested studenthuset i sin by?    

• Hvordan kan man gjøre at studentene tar mer eierskap over studenthusene? 

• Hvordan kan man øke studentenes bruk av BARE og Bluebox, spesielt 

studentforeningene?   

• Er det noen andre tilbakemeldinger om studenthusene BARE og Bluebox?    
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Skaper tildelingene mer studentvelferd?    

Studentsamskipnaden i Agder (SiA) og Velferdstinget (VT) gir flere millioner kroner i året 

direkte til studentene, slik at de selv kan bruke dem på å skape sosiale og kulturelle arenaer. 

Enkeltstudenter, studentgrupper og studentforeninger bruker midler på ulike utgifter, men 

hovedkategoriene er: arrangementer, utstyr og driftskostnader. Målet med tildelingene VT og 

SiA har er å gjøre det mulig for studentene i Agder å ha arrangementer og aktiviteter som gjør 

at de kan være sosiale, delta i fritidsaktiviteter, være sunne og friske og ha god livskvalitet. De 

fungerer også som forebyggende tiltak mot psykisk uhelse og utenforskap. De tre fondene 

som    

  

SiA og VT har for øyeblikket er Studentsosiale midler (SSM), Aktivitetsfondet og SiAs 

Kulturfond. AU ønsker at VT skal diskutere om pengene tildeles på best mulig måte, i 

forbindelse med at SiAs Kulturfond har vært på høring. Høringsbrevet ligger vedlagt, og der 

står det forklart grundig hvordan Kulturfondet fungerer. Retningslinjene for SSM og    

Aktivitetsfondet ligger på vt-agder.no.    

    

En av VTs viktigste oppgaver er å tildele midler til foreningslivet gjennom SSM. Pengene går 

bare til utstyr, leie og andre driftskostnader, og ikke til sosiale arrangementer. Grunnbeløpet 

for tildeling er nå på 3,15 millioner kroner i året, som man kan søke på hver høst og hver vår.  

Det er om lag 75 foreninger som får midler hvert semester, og en forening kan maks få    

150 000 kroner. Pengene gis til linjeforeninger (1/3), studentaktiviteter (2/3) og studentråd 

(maks 4 som søker). Hvis det eventuelt er penger til overs fra SSM settes disse på et fond ved 

navn Investeringsfondet.    

    



     

  

 

Hos VTs Aktivitetsfond kan studentforeninger og studentgrupper søke midler til sosiale 

arrangementer. Pengene som deles ut er overskudd fra VTs Investeringsfond, men det må 

alltid stå 200 000 kroner igjen på fondet som sikkerhet. Man kan maks søke om 10 000 kroner 

per aktivitet, og en forening kan bare søke en gang i semesteret. Det er ingen garanti for at det 

er et overskudd på Investeringsfondet, så VT må velge å åpne fondet på nytt hvert år.    

    

SiAs Kulturfond er det siste fondet, og det var nylig på høring blant VTs institusjoner og 

foreningslivet. Det fungerer i dag som et underskuddsfond, som dekker underskudd på 

arrangementer der man tar betalt for inngang. Det står 3,6 millioner kroner på fondet for 

øyeblikket, og i 2023/2024 var det bare Kristiansand studentsamfunn og Grimstad 

studentsamfunn som benyttet seg av fondet. Alle foreninger kan søke, og det er ingen 

konkrete begrensninger på hvor mye man kan søke om.     

     

I tillegg har det vært to andre fond:    

Tidligere kulturfond (lagt ned): støtte til større sosiale arrangementer med store 

søkesummer. Lagt ned på grunn av få søkere.    

Faglig fond (lagt ned): fond med underskuddsgaranti til faglige arrangementer med 

søkesummer på mellom 8000kr og 20 000kr. Lagt ned på grunn av få søkere (4 søkere i 

2019).    

     

SSM har gjennom årene fått mye kritikk, og retningslinjene for fondet ble revidert i både 2023 

og i 2024. Tilbakemeldingene på SSM har blitt bedre etter siste revidering. AU får allikevel 

tilbakemelding fra linjeforeninger fra Universitetet om at SSM ikke imøtekommer deres 

behov. De ønsker mer penger til sosiale og faglige aktiviteter. Aktivitetsfondet er ment til å 

dekke noe av dette behovet, men flere foreninger mener at maks 10 000 kroner ikke er nok til 

å arrangere det de ønsker. I tillegg så er det ingen garantier for at fondet kan åpnes hvert år, og 

det er ikke sikkert at det er mye penger som kan deles ut. Når det gjelder SiAs Kulturfond fått 



     

  

 

kritikk fordi studentene vil bruke dette fondet til å finansiere større arrangementer, men de får 

ikke tilskudd til arrangementene når fondet er et underskuddsfond. Dette gjør det vanskelig 

for foreningene å planlegge arrangementer. Mange foreninger ønsker heller ikke å ha 

billettinntekter eller ønsker så lave billettpriser som mulig, som de mener er vanskelig med 

dagens ordning.     

    

Til slutt så er det ofte de mest ressurssterke studentene som vet om og bruker disse tre 

fondene. Målet er at så mange studenter som mulig skal kunne benytte seg av tilbudet, men   

det er vanskelig å finne frem til informasjonen og når «førstemann-til-mølla» prinsippet 

gjelder får ofte de samme studentene utbytte av midlene hver gang. Dette er spesielt vanskelig 

med tanke på at de i Kristiansand er et stort antall studenter som ikke får plass i foreningene 

de ønsker å være med i.    

    

    

Med dette ønsker AU at VT diskuterer følgende:     

• Er disse tilskuddsordningene lette å forstå og finne frem til, og hvordan burde VT og 

SiA spre informasjon om dem?    

• Er det en annen måte å dele ut midler på enn å bruke «førstemann-til-mølla» 

prinsippet, slik man gjør med Aktivitetsfondet og SiAs Kulturfond?    

• Burde SSM legge bedre til rette for linjeforeninger, og skal SiA eller VT finansiere 

akademiske aktiviteter og arrangementer?    

• Fungerer fondene godt slik de er nå, eller burde en eller flere av dem endres?    

    

   

    

    

  Vedlegg 1: Høring om Kulturfondet    



     

  

 

    

Høring om Kulturfondet    

Velferdstinget i Agder (VT) sender med dette ut en høring til relevante instanser og oppfordrer 

så mange som mulig til å bidra med sine innspill. Vi ønsker å undersøke hvordan Kulturfondet 

kan komme flere studenter til gode, og ber om deres tilbakemelding for å sikre at fondet 

dekker studentenes behov. Svarene på denne høringen vil bli anvendt av 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA), for å vurdere hvorvidt retningslinjene for fondet bør 

revideres, og i så fall på hvilken måte.    

     

Kulturfondet, også kjent som underskuddsfondet, har som formål å oppmuntre studenter til å 

arrangere konserter, fester eller andre sosiale sammenkomster på studenthusene Bare og 

Bluebox. Dette gir studentene muligheten til å ta ansvar for aktivitetene på studenthusene uten 

å måtte bære risikoen for store økonomiske tap. I studieåret 2023/24 har det vært arrangert 45 

konserter eller konsertaktiviteter på Bare og 10 konserter på Bluebox, hvorav 4 av disse gikk 

med underskudd og det ble utbetalt 126 408 kroner fra fondet. Det er sannsynlig at dette 

aktivitetsnivået ikke ville vært mulig uten støtten fra Kulturfondet. Fondet kan gi garanti for 

arrangementer som opprinnelig er budsjettert med overskudd, men som av uforutsette årsaker 

ender med å tape penger. I dag er det 3,6 millioner kroner på fondet.     

    

Kriteriene for å søke kulturfondet:    

- Arrangør må være studentforening eller -aktivitet.    

- Arrangementet må finne sted på Bluebox, Bare eller i UGA.    

- Arrangementene må være budsjettert med overskudd    

- Fondet garanterer kun for budsjetterte utgifter, ikke uforutsette utgifter.     



     

  

 

- Det er økonomiansvarlig i Grimstad Studentsamfunn (GSS), Kristiansand   

Studentsamfunn (KSS), nestleder i VT og avdelingsleder i SiA Studentliv som avgjør 

om støtte skal gis.     

- Innkomne søknader behandles fortløpende.    

     

Det siste året har kulturfondet i hovedsak blitt benyttet av Grimstad Studentsamfunn (GSS) og   

Kristiansand Studentsamfunn (KSS). I tillegg gjorde SiA-styret en ekstraordinær tildeling til 

Grimstads eksamensfest våren 2024. Midlene ble gitt for å dekke utgifter i forbindelse med 

festen, og ikke for å dekke et eventuelt underskudd. Dette ble gjort på betingelse av at 

retningslinjene for Kulturfondet skulle gjennomgås og potensielt revideres.    

    

Vi ønsker nå å høre deres mening om hvordan fondet bør fungere fremover, og ber dere svare 

på følgende spørsmål:    

• Skal kulturfondet fortsatt være et underskuddsfond slik det fungerer i dag?    

• Bør det være mulig å søke om tilskudd til arrangementer? I så fall, hvilke typer 

arrangementer bør det gis tilskudd til?    

• Bør det gis støtte til faglige arrangementer?    

• Bør det være en begrensning på hvor mye man kan søke om?    

• Hvilke kriterier bør stilles for å kunne søke?    

• Hvem bør sitte i kontrollkomiteen?    
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Revidering av økonomiske avtaler    

Velferdstinget i Agder (VT) har økonomiske avtaler med fem ulike foreninger. De 

økonomiske avtalene er for å sikre driften og for å skape forutsigbarhet for foreningene, i 

tillegg til Fordelingsutvalget (FU) og VT. I følge retningslinjene til de økonomiske avtalene, 

skal foreningene ha mulighet til å ønske endringer i summene hver høst før den ordinære 

tildelingen av Studentsosiale midler (SSM). I år er det Grimstad Studentidrettslag (GSI), 

Kristiansand Studentidrettslag (KSI) og Motor UiA som ønsker å gjøre endringer i summene 

de har i avtalen. Per dags dato er det totale budsjettet for SSM 2025, 3,15 millioner kroner. De 

økonomiske avtalene VT har er øremerket fra SSM-budsjettet og kan ikke omdisponeres til 

andre foreninger. Alle foreninger med økonomiske avtaler må tilbakebetale ubrukte midler og 

det går tilbake til SSM-fondet, der det blir tildelt på nytt. Med de endringene som foreningene 

ønsker går den totale summen for økonomiske avtaler fra 1 591 917 kroner til 1 720 587 

kroner.    

    

GSI opprettet våren 2024 en ny underaktivitet, nemlig padel. Nå ønsker GSI å få padel med i 

den økonomiske avtalen de har med VT. GSI ber om den samme summen som de har søkt om 

de siste to periodene, nemlig 52 785 kroner per semester. Dette øker den økonomiske avtalen 

fra 570 658 kroner til 676 228 kroner. KSI har ca. 900 medlemmer fordelt på 11 ulike 

underaktiviteter. Midlene de får fra den økonomiske avtalen dekker for det meste 

serieavgifter, kontingenter, bane- og halleie og lignende. Dette er utgifter de ulike 

underaktivitetene har hvert semester og som de må betale for å utøve og konkurrere i den 

aktiviteten de gjør. Fra og med 2025 ønsker KSI å øke den økonomiske avtalen fra 557 007 

kroner til 558 107 kroner. Løping, som var en underaktivitet i KSI, har trukket seg ut av KSI 

og blir derfor fjernet fra den økonomiske avtalen. Motor UiA er en forening med en garasje 



     

  

 

fullt med verktøy og utstyr. Her kan studenter i Agder reparere, vedlikeholde og skru på 

bilene sine mot en kontingent. I dag har de ca. 116 medlemmer som benytter seg av dette 

tilbudet. Motor har tre utgifter i sin økonomiske avtale, nemlig husleie, strøm og forsikring. 

Fra og med 2025 ønsker Motor UiA å øke den økonomiske avtalen fra 128 252 kroner til 150 

252 kroner.    

    

Det er en rekke foreninger som har uttrykt ønske om å ha økonomiske avtaler, men som ikke 

har fått det. Dette inkluderer Kristiansand studentklatring, Align Racing og UiA Paddel. AU 

har ikke arbeidet med forslag til nye avtaler fordi det krever mye arbeidskapasitet å følge dem 

opp og fordi det låser store deler av SSM til kun disse avtalene. AU vil påpeke at VT står fritt 

til å avslutte avtaler eller opprette nye dersom dere ønsker det. Avtalene som er inngått har 

blitt prioritert utfra førstemann-til-mølla prinsippet og Retningslinjene for økonomiske avtaler 

(vedlegg 3).    

    

Videre følger begrunnelsene fra foreningene som ønsker å gjøre endringer på sine avtaler.    

Begrunnelse fra GSI:    

Vi ønsker å få padel inn i den økonomiske avtalen, og per nå er den eneste utgiften vi vil ha 

inn halleie. Denne er på 52.785kr i semesteret. Dette gjelder 2 treninger fast i uken, og en 

morgentrening annenhver uke, med 16 plasser hver gang. Det er til sammen 55 betalende 

medlemmer med i gruppen Padel.     

    

Begrunnelse fra KSI:    

Dans:    



     

  

 

Dans fikk våren 2024 invilget støtte for leie av Rosegården teaterhus på 7000. Deres fjorårets 

leie var på 10 100, og de ønsker derfor en økning på 3100,- i avtalen. Dette er inkludert Lyd 

og Lys.    

Basketball:    

De får nå støtte for seriespill på 7.000,- men på grunn av underlagt nytt styre ble utgiftene økt 

til 10.000,-.     

(Økning grunnet overgang fra nasjonalt styre til region vest)  Futsal:     

Ønsker støtte for 2 lag i Vinterserien da det har vært veldig stor økning i interesse for 

deltagelse. Tidligere støtte 9.000,-. Ønskelig støtte er 18.000,-.    

Cheerleading:    

Her er det ønskelig å stille med 2 lag på en konkurranse, som tilsvarer 58 personer. Dette 

gjelder i første omgang for Winter Open (WO) som holdes i starten av 2025. Dette vil tilsvare 

en økning på 10.000,-.     

    

Begrunnelse fra Motor UiA:    

Grunnen til at vi søker om endring av den økonomiske avtalen, er ut ifra de fakturaene vi har 

fått, som har vært mye høyere enn forventet. Disse fakturaene ligger i PDF dokumentet vi 

sendte dere.    

For det første så har vi aldri fått regning på brøyting før, men snøfallet vinteren som var, var 

mildt sagt ganske ekstremt en periode. Denne var også av betydelig sum, som gjorde at vi 

måtte bruke mye av våre egne midler. Derfor er denne lagt inn på vårsemesteret i den 

økonomiske avtalen, så får vi heller betale tilbake hvis det ender med at vi ikke får en sånn 

regning igjen.    



     

  

 

Strømregninger kan dere også se fra PDF (vedlegg 2) at har økt betraktelig. Vi har fått 

grunnlaget som er basert på 3 utleieenheter, der vi leier den største og har mest bruk, og derfor 

betaler 70% av den totale strømregninga. Fordelen med dette er at vi slipper egen nettleie osv 

for strømmen. Denne summen kan dere også se er variabel, derfor ønsker vi økning, i tilfellet 

den holder seg høy. Det som eventuelt blir til over blir selvfølgelig tilbakebetalt.     

Leia har vi funnet ut at øker hver høst, derfor ønsker vi å øke denne med ca 5-6% for å ta 

hensyn til tidligere økninger.    

Forsikring har vi ingen data på annet enn at den har vist seg å være lik. Derfor blir den 

stående på samme sum. Håper på forståelse for dette.    

    

    

Forslag til vedtak 1: (105 570 kroner, helt ny sum) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi GSI Padel 105 570 kroner til baneleie i året.    

Forslag til vedtak 2: (100 kroner mer) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi KSI Dans 10 100 kroner til leie av Rosegården og lyd og lys.    

Forslag til vedtak 3: (3000 kroner mer) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi KSI Basketball 10 000 kroner til seriespill.    

Forslag til vedtak 4: (9000 kroner mer) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi KSI Futsal 18 000 kroner til Vinterserien.    

Forslag til vedtak 5: (10 000 kroner mer) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi KSI Cheerleading 22 000 kroner til Winter Open.     

Forslag til vedtak 6: (13 000kr mer) 

Velferdstinget i Agder vedtar å gi Motor UiA 60 000 kroner til husleie i semesteret, 11 000 

kroner til strøm i semesteret, og 4 000 kroner til brøyting i semesteret.    

        



     

  

 

Vedlegg 2: Høring om Kulturfondet    

Vedlegg 3: Økonomiske avtaler: Retningslinjer for økonomiske avtaler & Velferdstingets 

nåværende avtaler    
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